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Derde Commissie - Verslag van de vergadering 

kenmerk IOO/hdp/2018/22-02-2018 
 
De vergadering wordt geopend om 18 uur. 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van  
25 januari 2018 
 
Het verslag wordt zonder opmerkingen goedgekeurd. 
 

2. Patrimonium 
Campus Oude Vest, Dijkstraat te Dendermonde (Site Abdijschool) 
Goedkeuring van het schattingsverslag als minimale verkoopprijs en 
machtiging van de deputatie de provincie in rechte te 
vertegenwoordigen 
 
Gedeputeerde Hilde Bruggeman licht toe dat het om een wettelijke 
verplichting gaat om dit dossier voor te leggen aan de provincieraad. 
Er zijn geen vragen of opmerkingen. 
 

3. Intergemeentelijke samenwerkingsverbanden – stand van zaken 
besprekingen 
 
Gedeputeerde Alexander Vercamer geeft een stand van zaken over 
de uittreding van de provincie uit de diverse intergemeentelijke 
samenwerkingsverbanden aan de hand van een nota die aan de 
commissieleden wordt uitgedeeld en tevens zal toegevoegd worden 
aan het verslag. 
Na de toelichting worden een aantal vragen geformuleerd. Raadslid 
Christian Bauwens vraagt hoe de uittreding verloopt in de andere 
provincies. Gedeputeerde Alexander Vercamer deelt mee dat het 
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beeld zeer divers is. In sommige provincies blijkt zelfs de intentie te 
bestaan om in bepaalde intercommunales te blijven participeren. 
Raadslid Bart Blommaert apprecieert het geduld waarmee de 
administratie en de bevoegde gedeputeerde dit dossier aanpakt. Hij 
stelt vast dat er een omslag plaatsvindt in de benadering van dit 
dossier door de lokale partners die de uittreding nu op een minder 
negatieve manier blijken te benaderen. Hij uit ook zijn tevredenheid 
over de aanpak die gevolgd wordt. Hij vindt het ook een goede zaak 
dat aan beide zijden juridisch advies wordt ingewonnen. Hij vraagt 
zich wel af waar de provincie, bij de inspanningen om rekening te 
houden met specifieke gegevens die van intercommunale tot 
intercommunale verschillen, de grens zal trekken. Gedeputeerde 
Alexander Vercamer stelt dat wanneer intercommunales argumenten 
aanbrengen in de waarderingsdiscussie daar maximaal rekening 
mee wordt gehouden maar hij is van oordeel dat we nu ver aan 
redelijke limieten zijn gekomen. 
Raadslid Van Caneghem vindt het de moeite waard om een 
juridische procedure in te stellen als we niet tot een akkoord kunnen 
komen. 
Gedeputeerde Alexander Vercamer antwoordt dat hij, eens de finale 
positie door de partijen bepaald zal zijn, deze aan de deputatie en de 
raad zal voorleggen. Op dat moment zal ook beslist worden of er 
geprocedeerd wordt. 
De heer Johan Van Duyse informeert of het projectenfonds dat n.a.v. 
de uittreding uit Veneco werd opgericht aan een bepaalde termijn 
gebonden is en of daar voor de andere intercommunales afspraken 
over zijn. Gedeputeerde Alexander Vercamer deelt mee dat de 
termijnen flexibel worden bekeken. Het moet gaan om een 
welbepaalde termijn maar die kan ruim zijn. 
Raadslid Johan Van Duyse stelt vast dat de berekeningswijze 
verschilt van intercommunale tot intercommunale. Houdt men 
voldoende rekening met het principe van gelijkwaardige 
behandeling? 
Gedeputeerde Alexander Vercamer antwoordt dat de methodologie 
bij iedereen gelijk is maar dat er op maat wordt gewerkt en dus 
rekening wordt gehouden met specifieke gegevens, eigen aan de 
diverse intercommunales. 
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Raadslid Kalifa Diaby stelt vast dat de provincie rekening wil houden 
met de liquiditeitspositie van de intercommunales. Zijn er 
intercommunales die effectief een probleem hebben en die dus niet 
kunnen betalen of moeten we vaststellen dat het in sommige 
gevallen gaat om niet willen betalen. 
Gedeputeerde Alexander Vercamer antwoordt dat hij van oordeel is 
dat de intercommunales met de huidige voorstellen van de provincie 
niet in de problemen komen. 
Raadslid Bart Blommaert informeert of de goedkeuring door de 
Algemene Vergadering van het crematorium Westlede van de 
reservatie van een bedrag overeenstemmend met de nominale 
waarde van onze aandelen voor de uittreding, een beslissing die ook 
door de provincie werd goedgekeurd, geen probleem vormt. 
Gedeputeerde Alexander Vercamer deelt mee dat dit een 
budgettaire beslissing is die afhankelijk van de uitkomst van de 
besprekingen eventueel zal moeten gewijzigd worden. 
 

4. ICT 

- algemeen: beknopte stand van zaken 

- specifiek: geplande acties om het bestuur te conformeren aan de 

Algemene Gegevens Verordening (General Data Protection 

Regulation) 

 

a. ICT 

Gedeputeerde Martine Verhoeve deelt mee dat het aangewezen 

bleek aan de commissie een stand van zaken te geven over de ICT-

ontwikkelingen in het bestuur. 

Paul Fostier, directeur Informatica, licht de stand van zaken toe aan 

de hand van een powerpoint presentatie die bij het verslag zal 

worden gevoegd. 

Na de toelichting informeert raadslid Hendrik De Vis naar de omvang 

van het team dat zich bezighoudt met GIS. Paul Fostier deelt mee 

dat het over een beperkt team gaat van 2,5 VTE. De Heer De Vis 

stelt vast dat er veel gebeurt maar dat de uitdagingen aanzienlijk 

blijven. 
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b. GDPR 

De toelichting wordt verdaagd naar de volgende vergadering. 

 

5. E-HRM - stand van zaken 
 
Dit punt wordt eveneens verdaagd naar een volgende zitting. 
 

6. Varia 
 
Er zijn geen variapunten, de zitting wordt gesloten om 19u10. 
 

Gent, 26 februari 2018 

 De secretaris   De voorzitter 

 Hilde De Sutter 

                     De verslaggever 

                     Hedwig De Pauw 

 


